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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade dagens 

sammanträde.  

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 

Ordförande gick igenom föregående protokoll. 

 

§ 4 Fastställa tid för justering av protokoll 

Protokoll justeras per mail och signeras vid nästa möte.  

 

§ 5 Förvaltningsinformation, planering rådet 2018 

- Ett Stockholm för alla, program för tillgänglighet och 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2018-

2023, remiss delas ut vid mötet 

- Planering för rådets möten 2018. Genomgång av inplanerade 

gäster och ytterligare önskemål lämnas. 

- Tillgänglighetsvandring medborgarkontoret Rinkeby. 

Rådet gör gärna detta, önskemål har inkommit ifrån 

verksamheten. Rådet önskar föreslå måndag 29:e jan el. 2 

feb. 

 

§ 6. Ärenden till nämnden  

Inga ärenden 

 

§ 7. Information och dialog, inbjuden gäst 

Presidiet, Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

Ordförande Elvir Kazinic (S) 

Ledamot Mats Rydelius (M) skulle ersätta vice ordförande Benjamin 

Dousa (M) men kom inte till mötet 

Frågor  

1. Är det möjligt att fördela tiden mellan p-råd och fh-råd 

när råden ses tillsammans? Rådet upplever att man 

inte fick svar på tidigare ställda frågor vid mötet med 

nämnden 2017-10-26. 

Klagomålet är befogat och nämnden ska se till att 

rådet får svar på sina frågor. Bra att det vid dagens 

möte ges möjlighet att besvara frågorna. 

 

2. Hur ser nämndens ledamöter på att delta i 

funktionshinderrådets tillgänglighetsvandringar? 
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Frågan har diskuterats och en inbjudan kan skickas 

till nämnden när datum för nästa 

tillgänglighetsvandring har bestämts. 

 

3. Hur tillgängliga är stadsdelsområdets röstlokaler? 

Valnämnden ansvarar för detta, de gästar rådet den 8 

mars 2018 för att prata om lokalerna inför kommande 

val. Vid det mötet ges rådet utrymme att ha synpunkter 

och komma med sina rekommendationer. 

 

4. Vilka fritidsaktiviteter finns för ungdomar med 

funktionsnedsättning? 

Staden erbjuder många olika typer av kultur- och 

fritidssysselsättningar. Fritid för alla är ett nätverk i 

Stockholms stad som arbetar för att utveckla 

fritidsaktiviteter så att alla har möjlighet att ha en 

aktiv fritid. Simhallarna har särskilda simskolor för 

personer med funktionsnedsättning. Det finns även 

motionskurser i stadens idrottshallar för personer med 

funktionsnedsättning. Fritidsutvecklarna ser till att det 

finns saker att göra på fritiden för de som bor i 

gruppbostad. Fritidsnätet är en webbtjänst som 

samlar ett stort fritidsutbud för barn, ungdomar och 

vuxna med funktionsnedsättning i Stockholms län. I 

stadsdelen finns bland annat fritidsgården Electric 

och rullstolsbasketlaget Akropol/Norrbacka som 

tränar och spelar sina rullstolsbasketmatcher i 

Rinkeby Ungdomens Hus. 

 

5. Vilka insatser erbjuds för att personer med 

funktionsnedsättning ska komma ut i arbete på den 

reguljära arbetsmarknaden? 

Den som har ekonomiskt bistånd får hjälp att komma i 

kontakt med lämplig arbetsmarknadsåtgärd. 

Arbetsförmågebedömning görs på jobbtorg och/eller 

på förvaltningens enhet för arbetsmarknadsinsatser. 

Arbetsträning och stöd i form av offentligt skyddad 

anställning (OSA-anställning) erbjuds av 

förvaltningen för att klienten ska nå ett arbete på den 

reguljära arbetsmarknaden.  

För den som har daglig verksamhet eller annan 

biståndsbedömd sysselsättning har möjligheten ökat 

att kombinera detta med studier. Många dagliga 

verksamheter enligt LSS arbetar med 

arbetsträning/praktik inom den reguljära 
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arbetsmarknaden i syfte att brukaren så småningom 

skall klara ett lönearbete på egen hand eller med 

någon form av samhällsstöd. Många av de med 

psykisk funktionsnedsättning står långt ifrån 

arbetsmarknaden och har provat de olika alternativ 

som erbjuds gällande anpassat stöd för att kunna 

förvärvsarbeta. 

 

6. Delas det ut ngt föreningsbidrag till föreningar som 

jobbar med barn- och ungdomar m 

funktionsnedsättning? Andel barn som deltar i den 

verksamheten? 

Ingen redovisning har kommit för året 2017 så detta 

kan inte besvaras vid mötet. 

 

7. Hur många ungdomar totalt har fått sommarjobb under 

året varav personer med funktionsnedsättning?  

Totalt har 1500 ungdomar från Rinkeby-Kista 

stadsdelsområde erbjudits sommarjobb år 2017. 1426 

ungdomar har erbjudits från stadsdelen och 74 från 

fackförvaltningar. 1191 ungdomar tackade ja till 

sommarjobberbjudandet ifrån Rinkeby-Kista sdf och 

ytterligare 60 ungdomar anställdes av 

fackförvaltningarna. Totalt har 1251 ungdomar från 

området anställts denna sommar.  

 

Antalet ungdomar med funktionsnedsättning är det 

svårt att svara på eftersom förvaltningen inte får föra 

den typen av statistik. Ungdomar kan få 

förtur/prioriteras till sommarjobb av olika 

anledningar, bland annat om de har en 

funktionsnedsättning och har behov av särskild 

anpassning av arbetsuppgifter och/eller arbetsplatsen. 

Tre ungdomar sökte och fick förtur till  sommarjobb 

av den anledningen då de själva eller t.ex. deras 

socialsekreterare inkommit med underlag som styrker 

att de har en funktionsnedsättning. Utöver dem vet 

förvaltningen inte hur många ungdomar med 

funktionsnedsättning det är som fått sommarjobb. Det 

finns ett flertal ungdomar som i ansökan angivit att de 

har ADHD, ADD, osv. Några av dessa har fått 

sommarjobb då de via lottningen kommit in men de 

har inte prioriterats eftersom det inte inlämnats något 

underlag som styrker funktionsnedsättningen. 
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8. Vem/vilka är ansvariga för byggandet av 

förhandsanpassade bostäder exempelvis för personer 

som är rullstolsburna med olika hjälpmedel? 

All nybyggnation har tillgänglighetskrav och samma 

regler gäller oavsett vem som bygger. Inga fastställda 

krav finns på att anpassa befintligt bostadsbestånd. I 

all nybyggnation av bostäder inom äldre- och 

handikappomsorg är förvaltningen med i hela 

processen. Äldre bestånd av SoL- och LSS-bostäder 

förvaltas, renoveras och anpassas utifrån behov. 

 

9. Fråga om tillgänglighet i väntrummet vid receptionen 

på förvaltningshuset. Det önskas bland annat armstöd 

på toaletterna. Även synpunkt på toalettens låga 

sitthöjd framförs. 

En planering pågår gällande att göra om och 

tillgänglighetsanpassa väntrummet. Det finns en fullt 

handikappanpassad toalett som personer med 

särskilda behov hänvisas till. Synpunkterna lämnas till 

lokalstrateg. 

 

10. Önskemål framförs att nästa år äta julbord tillsammans 

med hela nämnden. 

Elvir tar med sig frågan inför nästa år. 

 

§ 8 Övriga frågor 

 KS råd FH-frågor Protokoll 7 2017-11-13 

 Protokoll fört vid socialnämndens, äldrenämndens och 

överförmyndarnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor 2017-11-09 

 

§ 9 Nästa sammanträde 

Onsdag 17 januari kl. 14-16, Järvasalen 

 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet. 

 

Bilagor 

1. KS råd FH-frågor Protokoll 7 2017-11-13 

2. Protokoll fört vid socialnämndens, äldrenämndens och 

överförmyndarnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor 2017-11-09   

   

   

 


